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NOTULEN vergadering Adviesraad Sociaal Domein (ASD) Landsmeer  
16 mei 2023 
Gemeentehuis Landsmeer 
 
Aanwezig  
Namens Adviesraad Sociaal Domein:   
• Richard Quakernaat – voorzitter 
• Thijs Bos – secretaris 
• Ellen de Paauw 
• Bart Knibbe 
• Jack Lok 
• Justin Rink 
 
Afwezig m.b. 
• Milou Haggenburg 
• Marjan Farjon  
 
Notulist:  
• Nelleke Vet (A-N Maatwerk) 
 
Namens gemeente Landsmeer: 
• Mark van Gogh 
• Natasja Steur 
• Nelleke Tooren 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet allen hartelijk welkom. Marjan is af-
gemeld voor de vergadering. In de plaats van Hilda, die is afgemeld voor de vergadering van 
vanavond en voor de volgende ASD-vergadering, is Nelleke T. aanwezig. Mark van Gogh geeft 
een toelichting bij agendapunt 2, Natasja Steur bij agendapunt 3. Een korte voorstelronde wordt 
gehouden. 
 
2. Ontwikkelingen gemeente – Mark van Gogh 
Aanstaande maandag wordt de evaluatie van het Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein met de 
wethouders besproken, later in die week stuurt Mark het aan de ASD  
(asdlandsmeer@gmail.com), met het verzoek hierop te reageren. 
Daarna gaat de gemeente aan de slag met het nieuwe beleid. De kans is toch vrij groot dat het 
weer een integraal plan gaat worden, omdat voor het eerst de rijksoverheid een aantal regelin-
gen (brede spuk) aan elkaar aan het knopen is. Het streven is dat het nieuwe beleidsplan aan 
het einde van het jaar ook bij de ASD terecht gaat komen. Mark geeft aan dat geen grootse, 
ambitieuze dingen verwacht moeten worden, omdat er te weinig geld is. Er komt een vorm van 
participatie, dit zal zich niet alleen tot de ASD beperken, de input wordt op meerdere manieren 
opgehaald. 
Alle wethouders zijn bij het beleidsplan betrokken, Niels Bonenkamp op het gebied van huisves-
ting, inburgering, sport en cultuur, Bas ten Have op het gebied van werk en participatie, inburge-
ring en gezondheidszorg en Jacobien van Boeijen op het gebied van Wmo, jeugd, subsidies, et 
cetera. 
 
Momenteel wordt een collegeprogramma opgesteld, dit zal voornamelijk gefocust zijn op be-
houd van wat we hebben. 
 
Aan de gemeente is de vraag gesteld of er binnen de gemeente iemand is die zich bezighoudt 
met burgerparticipatie. Mark geeft aan dat dit niet het geval is. Als er iemand gaat komen, dan 
moet die ingehuurd worden. Er is nog geen besluit genomen of daar iemand voor ingehuurd 
wordt, of er dan participatiebeleid gaat komen en hoe een en ander zou worden aangepakt. Aan 
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het college is gevraagd hierover een besluit te nemen. 
 
In de vorige vergadering zijn door de ASD zorgen geuit over de huishoudelijke zorg in het kader 
van de Wmo. Het gaat hier met name over de inzetbaarheid van mensen bij de diverse instel-
lingen, die werken in Landsmeer. Natasja geeft aan dat de gemeente hier te maken heeft met 
een landelijk probleem, namelijk dat er een tekort is aan arbeidskrachten op dit gebied. De ge-
meente is in de veronderstelling dat de problemen, ten opzichte van de vorige zomer, vermin-
derd zijn. Gemeente Landsmeer heeft geen wachtlijst, er is echter wel een wachtlijst bij de 
zorgaanbieders. Door zorgaanbieders wordt aangegeven dat Landsmeer eigenlijk buiten de re-
gio valt, dat organisaties in Zaandam zitten en dat men niet naar Landsmeer gaat. Hier is zeker 
aandacht voor bij de gemeente. Gesprekken met gemeente Zaanstad worden hierover gevoerd. 
De zorgregisseurs zijn actief aan het bellen om ervoor te zorgen dat mensen, die het nodig 
hebben, huishoudelijke hulp krijgen. Wellicht kan een en ander wat verbeterd worden op het 
moment dat er weer een inkomensafhankelijk tarief wordt ingesteld. 
Gemeente Landsmeer hoort graag de signalen. Als het zo is dat men geen zorg krijgt, dan is 
het goed als men contact opneemt met de gemeente, zodat bekend is dat het misloopt en dan 
zal worden gekeken of er iets aan gedaan kan worden. 
 
De bouw van de woningen ten behoeve van Oekraïnse vluchtelingen is gestart en ligt op sche-
ma. Vermoedelijk worden de woningen in augustus opgeleverd. Elders in het dorp is hiervoor 
een bijeenkomst georganiseerd. Gemeente is geen initiatiefnemer voor deze bijeenkomst. 
 
De voorzitter bedankt Mark voor zijn aanwezigheid en uitleg, waarna hij de vergadering verlaat. 
 
3. Ontwikkelen dementievriendelijke gemeente – Natasja Steur 
Natasja Steur geeft aan dat het de bedoeling is om te onderzoeken hoe gemeente Landsmeer 
een dementievriendelijke gemeente kan worden. Gemeente denkt dat er behoefte is aan een 
Lotgenotengroep en/of een Alzheimercafé, maar is hier niet zeker van en vraagt de ASD, voor-
dat dit wordt opgetuigd, om te peilen of er behoefte is aan een ‘lotgenotengroep’ (voor part-
ners/mantelzorgers van mensen met dementie) en een Alzheimercafe (waar mensen met de-
mentie met hun partners kunnen komen). Natasja stuurt een artikel aan de ASD, waarin het 
verschil tussen een lotgenotengroep en het Alzheimercafé, duidelijk wordt uitgelegd. 
Amsterdam-Noord heeft een Alzheimercafé, daar komen Landsmeerders, maar het is niet be-
kend hoeveel. Landsmeer zou beide voorzieningen graag, in samenwerking met gemeente 
Oostzaan, willen aanbieden.  
Er zijn wel activiteiten binnen de gemeente Landsmeer, maar dit betreft meer voorliggende 
voorzieningen voor mensen met beginnende dementie. Vanuit die groep is het wellicht ook mo-
gelijk om signalen te krijgen of er behoefte is aan een lotgenotengroep/Alzheimercafé. 
De ASD agendeert dit onderwerp voor de volgende ASD-vergadering en komt dan met een re-
actie. 
Als de behoefte er is, dan kan hiervoor wellicht uit de spuk-gelden worden geput. 
Een dementievriendelijke gemeente kan bijvoorbeeld ook cursussen aanbieden voor winkelper-
soneel en anderen over hoe om te gaan met dementie. 
 
De voorzitter bedankt Natasja voor haar aanwezigheid en uitleg, waarna zij de vergadering ver-
laat. 
 
4. Facebookpagina ASD 
Namens de ASD zijn diverse berichten op Facebook geplaatst in de afgelopen weken. De tekst 
over het jaarverslag wordt binnenkort geplaatst (actie Thijs). Verder wordt een tekst opgesteld 
inzake ontwikkelen dementievriendelijke gemeente (actie Jack). Wellicht goed als alle leden om 
beurten een Facebookbericht van de ASD delen op ‘je bent Landsmeerder als……’.  
De secretaris vraagt de gemeente om alle correspondentie per mail naar hem 
(asdlandsmeer@gmail.com) te sturen. 
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5. Ingekomen post 
Een uitnodiging is binnengekomen voor de Ledenvergadering van de Koepeladviesraden. Het 
lijkt nu niet nodig om hierbij aanwezig te zijn. Mochten er landelijk veranderingen plaatsvinden, 
dan is het wellicht mogelijk een volgende keer aan te sluiten. 
 
6. Notulen en actielijst 18 april 2023  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Actielijst: 
Nelleke T. geeft aan, met betrekking tot actiepunt 9, dat er 356 mensen binnen de gemeente 
Landsmeer zijn, die gebruik hebben gemaakt van de energietoeslag. 
De actielijst wordt bijgewerkt. 
 
7. Onderwerpen volgende vergadering (15 juni 2023) 
De volgende vergadering stond in eerste instantie gepland op dinsdag 20 juni 2023. Omdat 
meerdere leden van de ASD dan afwezig zijn, wordt de vergadering verplaatst naar donderdag 
15 juni 2023. Nelleke T. checkt of dit past in de agenda bij de gemeente en koppelt dit terug. 
Thijs stuurt Marjan hierover een bericht. 
 
Naast de vaste agendapunten worden de volgende punten geagendeerd: 
• Evaluatie Meerjarenbeleidsplan Sociaal Domein (ter bespreking); 
• Ontwikkelen dementievriendelijke gemeente (reactie ASD). 

 
Met betrekking tot de evaluatie Meerjarenbeleidsplan is het de bedoeling dat allen, vóór de ver-
gadering van 15 juni aanstaande, hun reactie hierop sturen aan de secretaris, die dit bundelt en 
aan de gehele ASD stuurt.  
 
8. Rondvraag 
Bart is niet aanwezig bij de volgende vergadering van de ASD. 
 
Het etentje van de ASD staat gepland op dinsdag 4 juli aanstaande bij Flora’s kitchen. Om 
16.00 uur wordt gestart met een kookworkshop. Bart had aangegeven pas later aan te sluiten, 
maar probeert ook vanaf 16.00 uur aanwezig te zijn. Nelleke V. kan niet aanwezig zijn bij het 
etentje. 
 
In het Kompas heeft een artikel gestaan over Middelpunt/contactpunt eenzaamheid. De voorzit-
ter zoekt dit artikel op. 
 
Justin hoorde over gratis OV voor mensen die niet veel geld hebben. Iedereen kan dit aanvra-
gen. Dit is niet geldig in de trein, wel in de bus, tram en metro. Wellicht is het mogelijk hierover 
iets op Facebook te plaatsen. 
 
Door gemeente en Partout zijn twee middagen in de meivakantie georganiseerd voor kinderen 
om te kunnen spelen in de Sporthal. Een mooi initiatief. 
 
De voorzitter vraagt of het mogelijk is om in plaats van de 3e dinsdag van de maand, vanaf sep-
tember 2023, de ASD-vergaderingen te verschuiven naar de 4e dinsdag in de maand. Allen 
gaan hiermee akkoord. Ellen past de planning hierop aan.  
 
9. Afsluiting 
De vergadering wordt om 21.00 uur gesloten.  
 
De volgende vergadering vindt plaats op donderdag 15 juni 2023 om 19.30 uur,  
Gemeentehuis Landsmeer.
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Actielijst 
 

Nr. Datum Actie Verantwoordelijke 
1 17 januari 2023 Afspraak maken met de Sociaal Raadsvrouw 

inzake schuldhulpverlening. 
Marjan/Jack 

2 18 april 2023 Facebookbericht met link naar het jaarverslag van de 
ASD maken en plaatsen. 

 
Thijs 

3 18 april 2023 Navragen hoeveel inwoners van Landsmeer gebruik  
maken van de voedselbank. 

Nelleke T. 

4 18 april 2023 Afspraak maken met Middelpunt. Nelleke T. 
5 18 april 2023 Artikel van het Sociaal Cultureel Planbureau doorsturen 

aan de gemeente. 
Thijs 

6 16 mei 2023 Contact leggen met ASD Oostzaan (Herman Flens, 
voorzitter, adviesraadsociaaldomein@oostzaan.nl). 

Richard 

7 16 mei 2023 Reactie op de evaluatie Meerjarenbeleidsplan Sociaal 
Domein vóór 15 juni aan de secretaris sturen. 
Dit bundelen en aan alle leden sturen. 

Allen 
 
Thijs 

8 16 mei 2023 Een artikel, waarin het verschil tussen een lotgenoten-
groep en het Alzheimercafé duidelijk wordt uitgelegd,  
aan de ASD sturen (asdlandsmeer@gmail.com). 

Natasja 

9 16 mei 2023 Tekst opstellen inzake ontwikkelen dementievriendelijke 
gemeente en plaatsen op Facebook. 

Jack 

10 16 mei 2023 Checken of de juni-vergadering van de ASD op donder-
dag 15 juni schikt in de agenda van gemeente. 

Nelleke T. 

11 16 mei 2023 Artikel over Middelpunt/contactpunt eenzaamheid op-
zoeken. 

Richard 

12 16 mei 2023 Vergaderschema (vanaf september 2023) aanpassen Ellen 
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Pm-lijst  
 
Onderwerp Planning Afgehandeld 
Contact leggen met Adviesraden uit buurgemeenten  2023  
Brainstormsessie organiseren inzake: 
- eventueel beleid toenemend aantal tachtigplussers bin-
nen Landsmeer; 
- lijst met sociaal betrokken bedrijven die zich inzetten 
voor bepaalde doelgroepen. 
Hierbij ook het Nabuurschap meenemen. 
Seniorenraad hierbij uitnodigen 

2023  

Marit Kamerman uitnodigen om een update te 
geven over de pilot Toekomstscenario kind- en  
gezinsbescherming en Thuis van Noordje 

2e helft 2023  

 
 
 
 
 


